

經濟部標準檢驗局 令

發文日期：中華民國113年2月27日

發文字號：經標綜企字第11310003030號

裝

訂

線

修正「商品驗證登錄申請作業程序」第三點附表RE-01、CH-01、第七點附表RE-03、第九點附表MRA-RE-05、MRA-CE-04、MRA-CE-05，並自即日生效。

附修正「商品驗證登錄申請作業程序」第三點附表RE-01、CH-01、第七點附表RE-03、第九點附表MRA-RE-05、MRA-CE-04、MRA-CE-05

商品驗證登錄證書號碼編碼原則

Certificate Coding of the Registration of Product Certification Scheme

一、商品驗證登錄證書號碼共14碼(與申請書之受理編號相同)。

The Certificate of the Registration of Product Certification is numbered in fourteen digits. (The certificate number is identical to the application number in the application form.)

二、商品驗證登錄證書號碼編碼範例如下：

One example for coding of the certificate number is shown below:

CI 3 0 0 06 001 001 7
(a) (b) (c) (d) (e) (f) (g) (h)

編號(a)：與海關協定之電子公文交換之代碼。

Code (a): official electronic document exchanging code agreed by the customs.

編號(b)：表營業所在地轄區代碼。1表花蓮分局、2表基隆分局、3表標準檢驗局、4表新竹分局、5表臺中分局、6表臺南分局、7表高雄分局

Code (b): Jurisdiction area code, 1 representing Hualien Branch Office, 2 representing Keelung Branch Office, 3 representing Bureau of Standards, Metrology and Inspection, 4 representing Hsinchu Branch Office, 5 representing Taichung Branch Office, 6 representing Tainan Branch Office, and 7 representing Kaohsiung Branch Office.

編號(b)(c)(f)之組合：表申請人代碼。

Code (b) (c) (f): applicant code.

編號(d)：表年度，0表100年度。

Code (d): the year, 0 for 2011.

編號(e)：06表90年12月5日修正之商品驗證登錄辦法（以下簡稱90年版辦法）發布後取得驗證登錄之商品（註：目前與海關傳送EDI資料協定中，使用01表進口免驗商品、02表國貨復運進口商品、03表90年版辦法發布前取得驗證登錄之商品）；受託商品驗證機構依簽約順序由16、26、36...編碼；依國際相互承認協議核發之證書其編碼按對方國第一個英文字母編碼，如臺星為S6，臺紐為N6等。

Code (e): 06 represents products certified and registered under the revised Regulations Governing Registration of Product Certification, promulgated on December 5, 2001. (Note: In the agreement with the Customs on the transmission of EDI information, code 01 represents products or commodities exempted from import inspection; code 02 represents domestically-manufactured products transported back to Taiwan after they are exported; and code 03 represents products certified and registered under the Registration of Product Certification Scheme prior to the revision of 2001.) Certificates issued to products certified by commissioned product certification bodies shall be given the code "16, 26, 36 etc." depending on the code assigned to each certification body respectively by the BSMI. Certificates issued to products certified by way of the mutual recognition arrangements (MRAs) that Taiwan signed with other countries shall be given the first English letter of the contracting party and the digit 6, for example, S6 for MRA with Singapore and N6 for MRA with New Zealand.

編號(g)：表型式案件代碼。

Code (g): Product type code.

編號(h)：表海關用檢查碼。

Code (h): Customs check code.

商品驗證登錄識別號碼：

Identification number of product certification:

一、商品驗證登錄識別號碼共六碼，其編碼原則由字軌「R」與編號(b)、(c)、(f)（即申請人代碼）之組合而成。

Identification number of product certification is made in 6 digits, a combination of the alphabet R and the codes (b), (c), (f) of the certificate number (code of the applicant).

二、商品驗證登錄識別號碼範例：

One example of the identification number is shown below:

(一) 本局核發之證書：

R 3 0001
字軌申請人代碼
(b) (c)(f)

(二) 受託商品驗證機構核發之證書(例)：

R 3 0001 - ETC
字軌申請人代碼 受託商品驗證機構代碼
(b) (c)(f)

經濟部標準檢驗局

BUREAU OF STANDARDS, METROLOGY AND INSPECTION
MINISTRY OF ECONOMIC AFFAIRS

商品驗證登錄補件通知書 Product Verification Login Replacemet Notcie

受理編號:

(acceptanc number :)

貴公司/商工行號申請商品驗證登錄，所應檢附之文件資料因部分謬誤或疏漏，請於接獲本案通知日起二個月內速予補正。補正資料請逕寄至_____。
逾期不補正者，將判定為驗證不符，並予結案。

所附資料謬誤或疏漏部分如下:

Your company/business has applied for product verification registration, and some of the documents attached contain inaccuracies or omissions. Please rectify these errors within two months from the date of receiving this notification. The corrected documents should be sent directly to _____. Failure to rectify within the specified period will result in the determination of non-compliance with verification requirements and closure of the case. The inaccuracies or omissions in the attached documents are as follows:

詳細補正資料請洽承辦人:

Undertaker :

電話:

Telephone :

此致

Attention to

申請人:

Applicant

通訊地址:

Mailing address

聯絡人:

Contact person

電話:

Telephone

傳真:

Fax

標準檢驗局(分局)

戳

BSMI (Branch office)

chapter stamp

年 月 日

Year month day

第一聯 存查聯 (審查單位留存)

First union receipt save receipt for check (review unit retained)

第二聯 通知聯

(送申請人)

Second union receipt(notify receipt) (send to applicant)

驗證登錄商品進口授權放行通知書號碼之編碼原則

Authorization Coding for the Import Release Notice of Authorization for Registration of Product Certification

一、驗證登錄商品進口授權放行通知書號碼共十四碼。
The import release notice of authorization number has fourteen digits.

二、驗證登錄商品進口授權放行通知書號碼之編碼範例如下：
One example for coding of the authorization number of the import release notice of authorization is shown below:

CI 3 0 1 07 001 001 1
(a) (b) (c) (d) (e) (f) (g) (h)

編號(a)：與海關協定之電子公文交換之代碼。

Code (a): official electronic document exchanging code agreed by the customs.

編號(b)：表營業所在地轄區代碼。(1表花蓮分局、2表基隆分局、3表標準檢驗局、4表新竹分局、5表臺中分局、6表臺南分局、7表高雄分局)

Code (b): Jurisdiction area code. (1 representing Hualien Branch Office, 2 representing Keelung Branch Office, 3 representing Bureau of Standards, Metrology and Inspection, 4 representing Hsinchu Branch Office, 5 representing Taichung Branch Office, 6 representing Tainan Branch Office, and 7 representing Kaohsiung Branch Office.)

編號(b)(c)(f)之組合：表原證書之申請人代碼。

Code (b) (c) (f): applicant code.

編號(d)：授權案件序號。(首次授權之號碼為1，以此類推，第十次授權之號碼為0，並可編至英文字母Z)

Code (d): the serial number of authorized application (the number is assigned beginning from 1 to 0 and followed by alphabets from A to Z).

編號(e)：07表授權進口之驗證登錄商品。(註：與海關傳送EDI之資料協定，使用01表進口免驗商品、02表國貨復運進口商品、03表90年12月5日修正之商品驗證登錄辦法(以下簡稱90年版辦法)發布前取得驗證登錄之商品及06表90年版辦法發布後取得驗證登錄之商品)；受託商品驗證機構受理之授權案件則依序由17, 27, 37...編碼。依國際相互承認協議核發證書之案件，其編碼按對方國第一個英文字母編碼，如臺星為S7，臺紐為N7等。

Code (e): 07 represents authorized registered products. (Note: In the agreement with the Customs on the transmission of EDI information, code 01 represents products or commodities exempted from import inspection; code 02 represents domestically-manufactured products transported back to Taiwan after they are exported; code 03 represents products certified and registered under the Registration of Product Certification Scheme prior to the revision of 2001; and 06 represents products certified after the promulgation of revised Regulations Governing the Registration of Product Certification on December 5, 2001.) Notices issued to products by commissioned product certification bodies shall be given the code "17, 27, 37 etc." depending on the code assigned to each certification body respectively by the BSMI. Notices issued to products certified by way of the mutual recognition arrangements (MRAs) that Taiwan signed with other countries shall be given the first English letter of the contracting party and the digit 7, for example, S7 for MRA with Singapore and N7 for MRA with New Zealand.

編號(g)：表原證書之型式案件代碼。

Code (g): Product type code of the original certificate.

編號(h)：表海關用檢查碼。

Code (h): Customs check code.

三、「驗證登錄商品進口授權放行通知書號碼」與「商品驗證登錄證書號碼」編碼原則之比較：

The comparison between "Authorization coding" and "Certificate Coding" is as follows:

(一)兩種號碼之編碼原則僅編號(d)、(e)之定義不同。

There are only the definitions of code (d) and (e) are different from the two kinds of coding.

(二)「驗證登錄商品進口授權放行通知書號碼」之編號(d)為授權案件序號；「商品驗證登錄證書號碼」之編號(d)為年度碼。

Code (d) of the authorization coding is "the serial number" but that of the certificate coding is "the year."

(三)「驗證登錄商品進口授權放行通知書號碼」之編號(e)07表授權進口之驗證登錄商品；「商品驗證登錄證書號碼」之編號(e)03表90年版辦法發布前取得驗證登錄之商品及06表90年版辦法發布後取得驗證登錄之商品。

Code (e) of the authorization coding is "07," representing authorized registered products, but that of the certificate coding is "03," representing products certified and registered under the Registration of Product Certification Scheme prior to the revision of 2001, or "06," representing products certified and registered products under the revised Registration of Product Certification Scheme of 2001.

相互承認協議商品驗證證明書號碼編碼原則

Certificate Coding under Mutual Recognition Arrangements

一、商品驗證證明書號碼共十四碼(與申請書之受理編號相同)。
The Certificate of the Conformity is numbered in fourteen digits. (The certificate number is identical to the application number in the application form.)

二、商品驗證證明書號碼編碼範例如下：
One example for coding of the certificate number is shown below:

$\frac{MA}{(a)}$ $\frac{3}{(b)}$ $\frac{0}{(c)}$ $\frac{6}{(d)}$ $\frac{S6}{(e)}$ $\frac{001}{(f)}$ $\frac{001}{(g)}$ $\frac{7}{(h)}$

編號(a)：國際合作相互承認協議之代碼。
Code (a): The code of individual Mutual Recognition Arrangement.

編號(b)：表轄區代碼。1表花蓮分局、2表基隆分局、3表標準檢驗局、4表新竹分局、5表臺中分局、6表臺南分局、7表高雄分局。

Code (b): Jurisdiction area code, 1 representing Hualien Branch Office, 2 representing Keelung Branch Office, 3 representing Bureau of Standards, Metrology and Inspection, 4 representing Hsinchu Branch Office, 5 representing Taichung Branch Office, 6 representing Tainan Branch Office, and 7 representing Kaohsiung Branch Office.

編號(b)(c)(f)之組合：表申請人代碼(申請人已取得本局代碼者，以原代碼帶入，未取得本局代碼者，暫以流水號編列)。

Code (b) (c) (f): applicant code.

編號(d)：表年度，0表100年度。

Code (d): the year, 0 for 2011.

編號(e)：依國際相互承認協議核發之驗證證明書其編碼按對方國第一個英文字母編碼，如臺星為S6，臺紐為N6等。

Code (e): the first English letter of the MRA contracting countries and the digit 6, for example, S6 for MRA with Singapore and N6 for MRA with New Zealand.

編號(g)：表型式案件代碼。

Code (g): Product type code.

編號(h)：表海關用檢查碼。

Code (h): Customs check code.

**SINGAPORE CONSUMER PROTECTION (SAFETY REQUIREMENTS)
REGISTRATION SCHEME**

**THE SINGAPORE CONSUMER PROTECTION
(SAFETY REQUIREMENTS) REGISTRATION SCHEME**



Certificate of Conformity (COC)

Bureau of Standards, Metrology and Inspection

To: RS Identity Code
Registered Supplier
Date of Certification : _____
Date of Expiry : _____
Certificate Number : _____

Dear Sir/Madam,

We certify that the following controlled goods complied with the Mandatory Requirements of the Singapore Consumer Protection (Safety Requirements) Registration Scheme:

Description of controlled goods: _____

Trade Name: _____

Model Number: _____

Country where controlled goods are likely to be manufactured: _____

Test report number: _____

Testing laboratory: _____

Tested according to: _____

Authorized representative of the BSMI (signature)

Important Notice:

No controlled goods can be supplied in Singapore unless they are registered with the Safety Authority. Please access www.safety.org.sg for registration procedure.



**BUREAU OF STANDARDS, METROLOGY AND
INSPECTION, MINISTRY OF ECONOMIC AFFAIRS
REPUBLIC OF CHINA**
中華民國經濟部標準檢驗局

**CERTIFICATE OF CONFORMITY UNDER MUTUAL RECOGNITION
ARRANGEMENTS**

相互承認協議商品驗證證明

Certificate No. :

證書號碼：

The application made by _____ for Certificate of Conformity has been reviewed and found to be in compliance with related Mandatory Requirements specified by the MRA between Taiwan and _____. Details of the registration are as follows:

茲據_____申請商品驗證證明，經審查結果符合雙方協議所指定之強制性規定。其登錄事項如下：

Applicant:

申請人

Uniform No.

統一編號：

Address:

地址

Factory:

生產廠場

Factory address:

廠址

Type/ name of product

商品種類名稱

English name:

英文名稱

Chinese name:

中文名稱

Type:

型式

Series of the type:

系列型式

Standards:

依據標準

This certificate shall be issued by the BSMI.

(This certificate will become effective only when stamped with the BSMI seal.)

標準檢驗局發證

(本證書經驗證機關使用鋼印後生效)

Registration date: _____(yy)_____ (mm)_____ (dd)

登錄日期：_____年_____月_____日

Expiration date: _____(yy)_____ (mm)_____ (dd)

本證明書有效期限至_____年_____月_____日

Date of issue: _____(yy)_____ (mm)_____ (dd)

發證日期_____年_____月_____日

(註：持本證書出口時，出口人須與本證書名義人相同)

(When presenting this certificate for export, the exporter must be the same as the name on this certificate.)